
 

Protokoll vid Årsmöte i 

föreningen MALENBO 

5 Augusti 2021 kl 18.30 i Kommunhuset  

 

Närvarande: Malenbos styrelse samt ca 35 medlemmar 

 
Inbjuden talare: Till årets möte hade vi bjudit in stadsarkitekt och 

samhällsbyggnadschef Roger Larsson som berättade om alla byggnadsprojekt 

på Bjärehalvön och i synnerhet i Båstad, samt svarade på lyssnarnas frågor. 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade 
mötet öppnat.  

 

2. Dagordningen – Årsmötet godkände den föreslagna dagordningen. 
 

3. Val av mötesledare – Till mötesledare valdes ordföranden Gunnar 
Ericsson. 

 
4. Val av mötessekreterare – Till mötessekreterare valdes Caroline 

Prabert. 
 

5. Val av två protokollsjusterare – Årsmötet valde Gunnar Bengtsson 
och Birgitta Sundin att tillsammans med ordföranden justera dagens 

protokoll. 
 

6. Godkännande av kallelsens utskick – Årsmötet godkände 
kallelsen och att den sänts ut i god tid före mötet. 

 

7. Årsberättelsen – Ordföranden gick igenom styrelsens berättelse av 
verksamhetsåret, som även ligger på hemsidan. Ordföranden 

redogjorde också för årsredovisningen för verksamhetsåret 2020-06-
01 tom 2021-05-31. 

  
8. Revisorernas berättelse – Peter Lindskog föredrog revisorernas 

yttrande över årsberättelse och årsredovisning och tillstyrkte 
ansvarsfrihet för styrelsen. 

 
9. Ansvarsfrihet för styrelsen – Årsmötet beslutade ansvarsfrihet för 

styrelsen för det gångna verksamhetsåret. Ordföranden framförde ett 
tack till styrelsen för gott samarbete. 

 
10. Val av styrelseordförande – På årsmötets förslag omvaldes Gunnar 

Ericsson till ordförande för verksamhetsåret 2021-2022. 

 



11. Val av styrelseledamöter – Val av 4 ledamöter på 2 år. Mötet 

föreslog och godkände omval av Caroline Prabert, Yen Ly-Huynh och 
Gustaf Lindskog på 2 år, samt nyval av Martin Widin. 

 
12. Val av styrelsesuppleanter – Val av 1 suppleant på 2 år. Mötet 

föreslog och godkände nyval av Kjell Frunck. 
 

13. Val av revisorer – På årsmötets förslag omvaldes Peter Lindskog 
och Bo Ekelund till revisorer för räkenskapsåret 2021-2022. 

 
14. Val av revisorssuppleanter – På årsmötets förslag omvaldes Per 

Åke Rosendahl samt nyval av Per-Olov Sköld, till revisorssuppleanter 
för räkenskapsåret 2021-2022. 

 
15. Val av valberedning – Då ingen anmälde intresse att ta på sig 

denna uppgift beslutade årsmötet lämna uppgiften till styrelsen för 

kommande verksamhetsår också. 
 

16. Årsavgiften – Styrelsen framförde genom ordföranden, en 
oförändrad årsavgift på 150 kronor. Årsmötet fastställde årsavgiften 

till kommande verksamhetsår till 150 kronor. 
 

17. Information om prioriterade frågor – Ordföranden redogjorde för 
de frågor som tagits upp vid möte med kommunens tjänstemän den 

9 juli. Minnesanteckningar från mötet finns också på hemsidan. 
 

18. Insända frågor, samt frågor från medlemmar under mötet –  
 

a. Torghandeln togs upp med anledning av att den fått flytta ned från 
torget, till platsen utanför skolan/biblioteket. 

SVAR: Frågan togs upp på vårt möte med kommunen som 

bekräftade att anledningen var det kaos som uppstår när köerna, 
pga pandemin, blir väldigt långa ut från systemet och från 

Lyckankiosken. De korsar ofta under sommaren, hela torget. 
Dessutom kommer mycket leveranser till Lyckankiosken. 

Kommunen bekräftade också att detta är en åtgärd som vidtagits 
under pandemin och att torghandeln skall flytta tillbaka när 

pandemin är över. 
Roger Larsson bekräftade också detta ikväll när vi tog upp den 

frågan även med honom. Han sa också att man kommer att låta 
parkeringsfickan utanför Handelsbanken bli lastzon under vissa 

tider på dagen.  
(Vi noterade några dagar efter årsmötet att detta också skett. Man 

får inte längre parkera där mellan kl 06.00-14.00.) 
 

b. I samband med diskussioner kring badbryggornas badstegar och 

dess isättande och upptagande, frågade en medlem vem som 
betalar för reparationer om bryggorna/stegarna går sönder. 

SVAR: Kommunen står för de kostnaderna. 
 



c. En medlem frågade hur relationen mellan vår förening och 

kommunen är.  
SVAR: Ordföranden sa att vi har bra diskussioner med dem men 

känner inte alltid att de hörsammar oss. Vi jobbar vidare med våra 
frågor och går också vidare till politiken när vi känner det behövs. 

Kommuntjänstemännen uppmanar oss också ofta till det, då de 
inte heller alltid kan göra mer. Ordföranden sa också att vi kan 

förstå att kommuntjänstemännen är reserverade då de säkert får 
väldigt många mail och telefonsamtal med klagomål och önskemål. 

 
d. En insänd fråga handlar om det totala parkeringsförbudet på 

Sjövägen. Där får man inte parkera på någon sida vilket är svårt 
att förstå. Det försvårar för boendes gäster och hantverkare. 

Medlemmen har skrivit till kommunen om detta men ej fått mycket 
gensvar och ber oss därför att ta upp frågan.   

SVAR: Vi har redan många parkeringsfrågor vi tagit upp med 

kommunen och vi har ombetts vända oss till ansvarig tjänsteman i 
ärendet. Vi kommer därför att göra det och då även specifikt ta 

upp frågan om Sjövägen. 
 

e. En annan insänd fråga handlar om bortförsel av tång från 
stranden. Man menar att det görs för sällan och att tången bara 

läggs i hög istället för att forslas bort. Malen har nu fått fler 
badgäster sedan Tångbryggan byggts ut och man bör ta tillvara på 

det och se till att tången och sörjan inte ligger kvar och luktar. 
SVAR: Vi har tagit upp detta med kommunen, men kommer att 

fortsätta diskutera det. Kommunen rensar då och då, men 
vindarna kan göra att tången kommer tillbaka direkt. Vad gäller 

bortförsel, kan man inte längre använda tången på gärdena då den 
innehåller för mycket tungmetaller. Man måste därför göra sig av 

med tången på annat sätt.  

 
 

19. Avslutning – Ordföranden tackade alla för visat intresse och 
avslutade mötet. 

 

Båstad den 10 Augusti 2021 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________ _________________________ 

 Gunnar Bengtsson  Birgitta Sundin 

 

 _________________________ 

 Gunnar Ericsson 


